



# Company Profile







Welcome to ASFA Consultancy and Services. Our team of experts specializes in delivering comprehensive project management, technical feasibility studies, professional development, and sourcing solutions designed to enhance operational efficiency and innovation.

مرحباً بكم في أصفى للاستشارات والخدمات. يتخصص فريقنا من الخبراء في تقديم حلول شاملة لإدارة المشاريع، ودراسات الجدوى الفنية، والتطوير المهني، والحلول التوريدية المصممة لتعزيز الكفاءة التشغيلية والابتكار.





## Our Story

ASFA Consultancy and Services has a strong expertise in its field. Our founders and stakeholders are seasoned professionals with decades of experience, networking and entrepreneurship. They offer and provide tailored products and services, bridging the gap between traditional methods and cutting-edge solutions.

## قصةنا

تمتلك أصفى للاستشارات والخدمات خبرة قوية في مجالها. مؤسسونا والمعنيون بأمر الشركة هم محترفون مخضرمون لديهم عقود من الخبرة في الشبكات والريادة. يقدمون ويوفرون منتجات وخدمات مصممة خصيصًا، مما يسد الفجوة بين الطرق التقليدية والحلول الحديثة.





## Our Mission

To empower companies with innovative consulting solutions that drive efficiency, reliability, and strategic growth.

## مهمتنا

تمكين الشركات بحلول استشارية مبتكرة تعزز الكفاءة والموثوقية والنمو الاستراتيجي.



## Our Vision

To be the leading consultancy firm, known for transforming challenges into opportunities through expertise and advanced technology.

## رؤيتنا

أن نكون الشركة الاستشارية الرائدة، المعروفة بتحويل التحديات إلى فرص من خلال الخبرة والتكنولوجيا المتقدمة.





## Our Values

**Integrity:** Upholding the highest standards of professionalism and ethics.

**Innovation:** Continuously seeking revolutionary solutions.

**Excellence:** Commitment to quality and excellence in every project.

## قيمنا

**النزاهة:** الالتزام بأعلى معايير الاحترافية والأخلاق.

**الابتكار:** السعي المستمر للحلول الثورية.

**التميز:** الالتزام بالجودة والتميز في كل مشروع.







## Our Services

Project Management Engineering

Technical Feasibility Studies

Professional and Management  
Development Training

Sourcing and Procurement  
Consultancy

## خدماتنا

هندسة إدارة المشاريع

دراسات الجدوى الفنية

التطوير المهني والإداري

استشارات المصادر والتوريد



## Project Management Engineering

We offer comprehensive project management solutions from initiation to closeout, ensuring projects are completed on time, within budget, and to the highest standards.

## هندسة إدارة المشاريع

نقدم حلول إدارة المشاريع الشاملة من البداية إلى النهاية، مع ضمان إتمام المشاريع في الوقت المحدد، ضمن الميزانية، ووفقاً لأعلى المعايير.







## Technical Feasibility Studies

Our feasibility studies evaluate all aspects of your proposed project, focusing on potential risks and returns to ensure informed decision-making and strategic planning.

## دراسات الجدوى الفنية

تقييم دراسات الجدوى لدينا جميع جوانب مشروعك المقترح، مع التركيز على المخاطر والعوائد المحتملة لضمان اتخاذ قرارات مستنيرة والتخطيط الاستراتيجي.



## Professional and Management Development Training

We design and deliver specialized training programs aimed at enhancing the skills and competencies of professionals in the industry, fostering leadership and technical expertise.

## التطوير المهني والإداري

نصمم ونقدم برامج تدريبية متخصصة تهدف إلى تعزيز مهارات وكفاءات المحترفين في الصناعة، مما يعزز القيادة والخبرة الفنية.







## Sourcing and Procurement Consultancy

Our consultancy services streamline your procurement process, from supplier evaluation to contract negotiation, ensuring you receive the best quality for the best price.

## استشارات المصادر والتوريد

تبسط خدماتنا الاستشارية عملية التوريد الخاصة بك، من تقييم الموردين إلى التفاوض على العقود، لضمان حصولك على أفضل جودة بأفضل سعر.





شكرا

THANK  
YOU

asfa.ae